

New Zealand - Christchurch

新西蘭 - 基督城

Memory
WORLD OF TRAVEL

6 日 3 晚
Days Nights

CATHAY PACIFIC

OMR-1406020-V3

基督城是南島的最大城市，是有名的花園城市。灰色的十九世紀石砌建築物、林蔭大道和寬大的廣場，使這座城市瀟灑著有如英國的高雅氣氛。另外，這裡也是進入南極的人所必經的門戶。



from **HK\$10,030**



Airfare Surcharge (HK\$)			
Departure Date	Adult	Child	Booking Class (HK-Auckland)
26Sep-19Dec, 27-31Dec	-	-	V
20-26Dec	2,500	1,880	K
29Jan-03Feb	3,440	2,580	

Upselling to E class (Premium Economy) is allowed at surcharge of HK\$2,000/ international sector

Valid for departure on 26Sep - 31Dec14

HOTEL 酒店	ROOM TYPE 房間類別	VALIDITY 有效日期	ADULT 成人(HK\$)			EXTRA NIGHT/ROOM/NIGHT (HK\$) 延長續住每房每晚 (HK\$)	
			HALF TWIN 雙人房 (佔半房)	SINGLE 單人房	EXTRA BED 加床	SINGLE / TWIN 單人房 / 雙人房	TRIPLE 三人房
(3) Chateau on the Park www.chateau-park.co.nz	Deluxe	26Sep-30Sep	10,450	12,090	9,840	1,220	1,565
		01Oct-31Mar	10,840	12,880	9,820	1,470	1,805
(3) Heartland Hotel Cotsworld www.scenicgroup.co.nz	Standard Studio	26Sep-30Sep	10,260	11,600	9,570	1,050	1,305
		01Oct-31Dec	10,360	11,850		1,125	1,380
(3) Quality Hotel Elms www.elmshotel.co.nz	Standard	26Sep-30Sep	10,030	11,220	9,480	920	1,145
		01Oct-31Mar	10,260	11,760	9,700	1,090	1,385
(4) Rendezvous Christchurch www.rendezvoushotels.com Closeout: 10-16Nov	Deluxe	26Sep-30Sep	10,740	12,640	9,800	1,380	1,710
		01Dec-31Jan	10,940	13,060	9,780	1,535	1,865
		01Feb-31Mar	Surcharge for stay on 13-14Feb & 20-23Feb: HK\$720/ Room/ Night				
(4) Peppers Clearwater Resort www.peppers.com.au/	Lakeside	26Sep-31Mar	11,030	13,310	-	1,590	-

PRICES INCLUDE:

- Round trip economy class air ticket between Hong Kong and Auckland on Cathay Pacific Airways and Auckland and Christchurch on Air New Zealand (E-ticket only).
- 3 nights hotel accommodation (exclude breakfast, unless specified).
- HK\$300,000 Travel Insurance.
- HK Airport Security Charge.
- 0.15% TIC Levy

套餐包括:

- 國泰航空公司來回香港至奧克蘭及紐西蘭航空公司來回奧克蘭至基督城經濟客位機票乙張 (電子機票)
- 三晚酒店住宿(不含早餐, 除註明外)
- 旅遊保險港幣 \$300,000
- 香港機場保安稅
- 0.15% 旅遊業議會印花稅

Optional One Way Transfer between airport and hotel Seat-In-Coach: HK\$230 per person

Terms & Conditions:

- Child Price: Adult Extra Bed or Triple Price Less HK\$2,060 (Sharing a room with 2 adults or extra bed)
- All prices are valid for a min. of 2 adults travel & check-in together with same itinerary for both inbound and outbound flights. Booking MUST be reserved under the SAME record locator (PNR) for all passengers. ("CX GV2 FARE IN DATE OUT DATE AT HOTEL NAME" must be input in OSI field for each booking made or changed.)
- Ticket validity: 3-14 days.
- Booking Class: V (HK-Auckland) + T (Auckland-Christchurch)
- Air ticket valid on CX operated flights & CX codeshare flights operated by NZ between Hong and Auckland.
- Air ticket between Auckland and Christchurch valid on Air New Zealand operated flights only.
- HK Airport & local departure taxes, Fuel surcharge are not included.
- Hotel booking must be made within 30 days prior to arrival for hotel specified with *, if booking is made more than 30 days before arrival, rates are subject to change.
- For hotel bookings, no charge for 1st amendment. A charge of HK\$350 will incurred from 2nd amendment onwards.
- Air ticket and package voucher once issued are non-refundable, non-reroutable and non-endorsable.
- Package prices are base on date of staying at the hotel and are valid for accommodation date complete on or before 31 Dec 14.
- Specific hotels will only provide one double bed or two single beds in a triple room, they will not provide an extra bed.
- Prices are subject to change without prior notice.
- All terms & conditions are remain the same as laid in Memory World Of Travel.

細則及條款:-

- 小童價格: 按成人加床或三人房價格減 HK\$2,060 (必須與兩位成人共佔一房或加床)。
- 所有套餐價錢只適用於至少二位成人同行, 行程、航班必須相同, 並必須於去程及回程時一同辦理登記手續。所有同行客人必須於同一 PNR 內訂位。(OSI 須註明 "CX GV2 FARE IN DATE OUT DATE AT HOTEL NAME")
- 機票有效期為: 3-14 天。
- 機票訂位: V (香港至奧克蘭) + T (奧克蘭至基督城)
- 來回香港至奧克蘭, 適用於國泰航空營運之航班及與紐西蘭航空營運之代號共享航班。
- 來回奧克蘭至基督城, 只適用於紐西蘭航空公司營運之航班。
- 套餐格不包括香港及當地離境稅及燃油附加費。
- 註明*之酒店必須於入住日前的 30 天內預訂, 如多於入住日的 30 天前預訂, 價格會有所更改。
- 酒店預訂一經確認後如有更改, 第一次不收費, 從第二次起需支付 HK\$350 之更改費用。
- 旅遊套餐發出後任何未使用之服務(如機票、酒店住宿或任何膳食等), 恕不退還。
- 套餐價格以酒店住宿日期計算, 如 2014 年 12 月 31 日後及於展覽會、會議及節慶期間入住酒店, 須另繳酒店旺季附加費。
- 個別酒店的三人房只提供一張雙人床或兩張單人床供三人入住, 不能安排加床。
- 套餐價格如有更改恕不另行通知。
- 其他細則及條款均以英文版之 "Memory World Of Travel" 為準。